
PROTOKÓŁ nr 86 

 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 06.03.2023 roku o godz. 1800. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

Komisja wprowadza dodatkowo punkty: 

a.d.3.14. Pismo RBK.43.18.2023 z dn. 22.02.2023r. dot. prac remontowych na terenie Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie - jednogłośnie. 

a.d.3.15. Pismo p. Z. Gawłowski z dn. 01.03.2023r.dot.wymiany nakładki asfaltowej na ul. Czerwonego 

Kapturka 

-jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące:  

a.d.3.1. mail ZZM z dn. 14.02.2023r. dot. pisma ZZM. IU.501.121.20.28124 z dn. 15.01.2021 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.2 Pismo BP-02-2.6721.368.212.2023.AWA z dn. 13.02.2023r – obwieszczenie PMK. 

Głos zabrał: J. Wójcik. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.3.  mail p. Waldemara Wołoch z dn. 16.02.2023r – dot. przebudowy chodnika wzdłuż ul. Jagiełły. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, J. Wójcik, L. Zaleński. 

Komisja przesyła pismo do ZDMK celem wyceny. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.4 mail p. Andrzeja K. z dn. 17.02.2023r – dot. ul. Strumiennej, Irzykowskiego, Figlewicza. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Komisja kieruje pismo do ZDMK. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.5 Pismo WS-04.6220.130.2021.LP z dn. 20.02.2023r. - Obwieszczenie PMK. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.6 Pismo Ewa Płomińska z dn. 13.02.2023r - projekt przebudowy odcinka ul. Wańkowicza 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Na podstawie pozytywnej opinii radnego z rejonu p. Jana Zabagło z jedną uwzględnioną uwagą dotyczącą 

odwodnienia kapliczki, Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

 

a.d.3.7. Pismo TD/OKR/OMR/ES/1374/2023 Z DN. 21.02.2023. dot. planowanych remontów w dzielnicy.  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

                                                                         

a.d.3.8. Pismo WS-04.6220.84.2021.AD z dn. 22.02.2023r. - Obwieszczenie PMK. 
Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik,  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

                                                                                

 



a.d.3.9. Pismo BR.01.0006.3258.2023 z dn. 23.02.2023r. – dot. opinii do uchwały Przewodniczącego RMK w 

sprawie nocnej sprzedaży napojów alkoholowych . 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Za ograniczeniami  w głosowaniu : Za-3, Przeciw-4 

Komisja zaopiniowała negatywnie, a w związku z terminem wydania opinii ceduje podjęcie uchwały na Zarząd. 

 

a.d.3.10. Pismo p. Andrzej Dziedzic – dot. rozbudowy ul. Luborzyckiej  

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Na kolejne posiedzenie komisji zostanie przygotowany projekt uchwały w spr. wprowadzenia do Budżetu 

Miasta, WPF i WPI zadania ,,Rozbudowa ul. Luborzyckiej.” 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.11. . mail p. Jerzy Wójcik – dot. przebudowy ul. Burzowej 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, S. Adamczyk, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Na kolejne posiedzenie komisji zostanie przygotowany projekt uchwały w spr. wprowadzenia do Budżetu 

Miasta, WPF i WPI zadania ,,Przebudowa ul. Burzowej.” 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.12. Pismo WUB.542.97.2023 - dot. nawierzchni ul. Kisielewskiego. 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, J. Wójcik, A. Dziedzic. 

Według posiadanych informacji obecnie jest już rozpisane zlecenie na likwidację zapadliska w ul. 

Kisielewskiego 34 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.13. Wnioski mieszkańców do programu BIS  

Komisja opiniuje pozytywnie wnioski przesłane do Rady Dz. do dnia 06.03.2023r.  kierując  do Wodociągów 

Miasta Krakowa celem wpisania do programu BIS. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

a.d.3.14. Pismo RBK.43.18.2023 z dn. 22.02.2023r. dot. prac remontowych na terenie Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie - jednogłośnie. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

a.d.3.15. Pismo p. Z. Gawłowskiego z dn. 01.03.2023r. dot. wymiany nakładki asfaltowej na ul. Czerwonego 

Kapturka 

Głos zabrali: K. Frankiewicz, Z. Rajski, J. Wójcik, Z. Gawłowski, S. Adamczyk, L. Zaleński, A. Dziedzic. 

Na wniosek radnego Z. Gawłowskiego Komisja kieruje pismo do ZDMK- czy jest możliwość wykonania 

nakładki bez wymiany podbudowy w ul. Bacewiczówny i Czerwonego Kapturka? 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

 Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

-brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

ustalono na dzień 20.03.2023r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.45 

 

 

 
     Protokołowała                                                                               

 

Katarzyna Frankiewicz 

 
                                                                                    

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


